
URGENT, 

d.d. 22 september 2020. 

Beste voorzitter, 

 

Hierbij willen wij een U verzoeken voor het houden van een interpellatie debat, as. raad op 07 

oktober 2020. 

Onderwerp, tijdelijk nood fietspad Spijk – Lobith/Tolkamer. 

 

Reden, 

1, E.e.a. als vervolg op de door ons schriftelijk gestelde vragen in de Raad van 16 september 2020, en 

de daarbij gegeven antwoorden van de wethouder. 

2, Insprekers Spijk / SAS in de commissie Ruimte van 23 september 2020. 

 

De Spijksedijk traject Spijk – Tolkamer is een drukke gevaarlijk dijk, met een inrichting van een 60 

kilometer weg, waarbij de beide aangegeven fietsstroken door auto’s en vrachtverkeer worden 

gebruikt. 

Vele aangrenzende bedrijven hebben te maken met logistiek transport, steenfabriek Huwa, 

Swanenberg buizen, Derksen pallets, Welman Recyling, Kuper zand transporten. 

Aangezien de school in Spijk dit schooljaar is gesloten, en dat er een harde toezegging door de 

wethouder is afgegeven voor een tijdelijk nood fietspad onderlangs aan de dijk, aan de inwoners van 

Spijk en SAS, met de toezegging dat deze zou voor aanvang van het nieuwe schooljaar gereed zou 

zijn.  

In de commissie Ruimte heeft de wethouder aangegeven dit tijdelijke fietspad, werk met werk te 

zullen uitvoeren, de afkomstige materialen van de Halve Maan in Lobith zouden worden gebruikt 

voor de aanleg hiervan. 

 

27 mei 2020 commissie Ruimte is door de wethouder medegedeeld dat merendeel van de 

vergunningen aanwezig zijn, dat er voor de zomer gestart wordt met de aanleg van het fietspad, en 

dit is dan ook gecommuniceerd richting SAS op.  

19 augustus 2020, is SAS ingelicht, dat er een bezwaar is ingediend. 

21 augustus 2020, is de nieuwbrief binnen gekomen bij SAS om deze te verspreiden bij de inwoners. 

24 augustus 2020, start van het nieuwe schooljaar.    

 

 

 



 

 

 

Vragen, 

1, Welke termijn voor de beslissing heeft de gemeente gehanteerd op dit bezwaar  

2, Op welke datum was bij de wethouder bekend dat het fietspad er niet voor het nieuwe schooljaar 

zou komen te liggen ? 

3, Wanneer heeft u de raad hierover ingelicht ? 

4, Waarom heeft de gemeente de nieuwsbrief pas verspreid voor het weekend van 24 augustus ? 

5, Waarom heeft U deze nieuwsbrief niet zelf verspreid maar dit door SAS laten uitvoeren ? 

6, U geeft aan zolang het fietspad nog niet gereed is, de ouders zelf de kinderen per fiets of auto naar 

school moeten brengen ? Er zijn ouders die hiervoor om welke redenen dan ook niet in de 

gelegenheid zijn om dit te doen. 

7, Heeft het college een alternatief, zolang de buurtbus nog niet rijdt ?  


